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2015Z07134 

Vragen van de leden Van Dekken, Wolbert en Leenders (allen PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Economische Zaken en de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over de gezondheidsrisico’s van de intensieve veehouderij 
(ingezonden 17 april 2015). 

Vraag 1
Waarom slaan huisartsen in Reusel-De Mierden alarm over een sterke 
toename van het aantal veehouders dat besmet is met resistente bacteriën, 
terwijl u deze toename niet terugziet in de cijfers van het Rijksinstituut voor 
Volksgezondheid en Milieu (RIVM)?1 Bent u van mening dat het RIVM-
onderzoek voldoende recht doet aan de lokale context? 

Vraag 2
Acht u de kans groot dat laboratoria sneller geneigd zijn gegevens over 
resistentie aan het RIVM te leveren indien zij onderzoek doen onder mensen 
in gebieden waar de problemen groter zijn? Zo ja, welke gevolgen heeft dit 
voor de betrouwbaarheid van dit onderzoek in deze specifieke context? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 3
Bent u bereid te kijken naar de mogelijkheden om het aanleveren van deze 
gegevens te verplichten en daarmee een betrouwbaarder onderzoek te 
creëren? Zo ja, op welke termijn? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u bereid in overleg te treden met de huisartsen in Reusel-De Mierden 
die alarm hebben geslagen over de problemen die zij aankaarten en te kijken 
naar de oplossingen die zij aandragen? Zo ja, op welke termijn? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 5
Kunt u het onderzoek van de GGD Brabant-Zuidoost dat de dienst naar 
aanleiding van deze noodkreet gestart is, aan de Kamer doen toekomen zodra 
het is afgerond?

1 Zie ook Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2014–2015, nr. 1950
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